



Saint Nicolas



Information

- Nous célébrons Saint le 6 décembre.
- We celebrate Saint Nicolas on the 6 december.

- Saint Nicolas vient d'Espagne.
- Saint Nicolas comes from Spain.

- Saint Nicolas et pères fouettard donne des cadeaux aux enfants.
- Saint Nicolas and his petes bring presents for the children.

- les enfants chantent des chansons sur lui le 6 décembre.
- children sing songs about him on December 6.

- Il a un cheval qui s'appelle: mauvais temps aujourd'hui.
- He has a horse named: bad weather today.

- Il apporte toujours des fraindises pour les enfants.
- He always brings some sweets for the children.



History/histoire

- On dit que ce Nicolas a fait des miracles dès ses premières années. Immédiatement après sa naissance, par exemple, il aurait pu se tenir debout dans un bain et les jours de jeûne, il ne voulait pas boire au sein de sa mère. Le jour du nom de l'homme qui a été canonisé après sa mort est le 6 décembre. C'est l'anniversaire de la mort de Saint Nicolas. À l'origine, l'évêque n'était vénéré qu'en Europe de l'Est. À partir du XIIIe siècle, ce culte a également eu lieu en Europe occidentale.
- This Nicolas is said to have worked miracles from his early years. Immediately after his birth, for example, he could have been standing upright in a bath and on fasting days he did not want to drink from his mother's breast. The name day of the man who was canonized after his death is December 6. It is the anniversary of the death of Saint Nicolas. Originally, the bishop was only worshiped in eastern Europe. From the thirteenth century, this worship also took place in Western Europe.



- C'est Saint Nicolas(il n'existe pas vraiment, mais les enfants y croient).
- This is Saint Nicolas (he doesn't really exist but children believe in it).



- C'est son cheval s'appelle: mauvais temps aujourd'hui.
- This is his horse named: bad weather today.



- Ce sont les pères fouettard, ils aident Saint Nicolas.
- These are petes,they help Saint Nicolas



- Saint Nicolas vient toujours ici en bateau d'Espagne
- Saint Nicolas always comes with a boat from Spain to here.

Au revoir!/bye!

